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Vím, že jsi s jachtingem začínala na Orlické 
přehradě. Pak jsi se dostala na moře, kde jsi 
nasbírala docela slušné zkušenosti a praxi. Kde 
ale vznikl nápad profesionalizovat se, založit 
firmu a začít se charterovým plavbám a všemu, 
co s tím souvisí, věnovat naplno?

V létě před 20 lety jsme jako každý rok od mého 
dětství seděli s kamarády na břehu Orlické pře-

hrady a mluvili o tom, že bychom měli jet 
na moře. A právě tak se zrodil nápad uspořádat 
první regatu, díky které pak vzniknul i Colins 
Yacht Club. Regata nesla hned od začátku 
jméno hlavního partnera, kterým je už dvacet 
let internetový obchod www.champagne.cz. 
Jeho majitel, Tomáš Dejmek je jachtař 
a od první chvíle nám držel palce a poskytoval 
důležitou podporu. Na každý ročník připravil 

pro všechny posádky šampaňské i ceny pro ví-
těze. Tomáši, děkujeme. To byl vlastně začátek 
a Champagne Cup se tak stal vlajkovou lodí 
Colins Yacht Clubu.

Na podzim 2002 se tedy uskutečnil první ročník 
Champagne Cup. To byl začátek, ale vaše 
činnost je mnohem širší. Hned po skončení 
závodu jste si řekli, že to je správná cesta?

Hana Colins se rovná Colins Yacht a platí to také obráceně. Poslední samostatný 
rozhovor jsme s Hankou dělali před osmi lety. Dvacáté narozeniny jsou ale 
dobrou příležitostí zrekapitulovat, kam se fi rma a nakonec i charterový trh 
posunuly. Hanka hodně cestuje s klienty po jachtařských lokalitách, a tak jsme 
termín pro rozhovor museli chvíli hledat. Po návratu z Thajska, kde strávila čtyři 
týdny s posádkami několika katamaranů, a před začátkem sezony v Chorvatsku, 
kde pořádá Colins Yacht kapitánské kurzy, jsme ale prostor našli.

2 0  L E T  C O L I N S  Y A C H T

  Pořádný důvod k oslavě  
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Champagne Cup byl úspěšný a stal se pro nás 
výzvou a motivací k tomu pokračovat. Prvními 
zákazníky byli naši kamarádi a jejich známí, pro 
které jsme dělali klubové akce. Před dvaceti 
lety se širší jachtařská veřejnost s tímto feno-
ménem teprve seznamovala. Lidé, kteří se 

prvně svezli na lodi s kamarády na dovolené, 
cítili potřebu jet znova a zvládnout „to“ také. 
Učili se ovládat lodě a chtěli začít poznávat 
nejen Jadran, ale také další nové jachtařské lo-
kality. Pořádali jsme různé srazy, školení 
a hlavně společné flotilové plavby v Chorvat-

sku, Itálii, Řecku, Finsku a Švédsku. Organizo-
vali jsme přeplavby a několik fun regat 
a závodů. Pořádali jsme také společenské akce 
jako Yacht Party a Jachtařský ples.

Jak šel čas, dovolená na lodi se stávala stále 
populárnější, lidé se naučili lodě  dobře 
ovládat a nebáli se vyrazit na vodu sami. Tím 
se situace na trhu změnila, přibývalo 
jachtařů, našich klientů, kteří si objednávali 
lodě na individuální dovolenkové plavby. 
Omezili jsme klubové akce a začali se víc 
věnovat hledání vhodných lodí a zajišťování 
jejich pronájmu pro jednotlivé plavby 
klientů, a to po celém světě, nejen 
ve Středomoří. Ke Colins Yacht Clubu jsme 
v roce 2010 založili Colins Yacht s.r.o.

Od roku 2002 jsme se dostali do roku 2010, ale 
nyní máme rok 2022. Co všechno pro svoje 
klienty, zákazníky a často i kamarády Colins 
Yacht dělá nebo může dělat v současnosti?

V průběhu celého roku především nabízíme 
pronájem lodí na individuální dovolenou,
zajišťujeme lodě ve všech jachtařsky zajíma-
vých lokalitách po celém světě a díky našim 
dlouholetým zkušenostem, osobním kontak-
tům a znalostem jednotlivých lokalit se vždy 
snažíme najít nejlepší lodě za nejlepší ceny. 
Na jaře a na podzim pořádáme kurzy jachtingu 
na získání kapitánského průkazu na řeky ❯ ❯ ❯

Kotvíme u ostrova Palmi Island na Grenadinách.

Colins Yacht tým na regatě Champagne Cup
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a na moře, což jsou dva různé typy kurzů a ka-
pitánských průkazů. Součástí školení jsou také 
praktické kurzy jachtingu v Chorvatsku. Teorii 
si necháváme většinou na zimu a spolupracu-
jeme při tom s nejlepšími českými instruktory 
i s některou „spřátelenou“ konkurencí.

Program na léto je jasný. Snažíme se být co nej-
víc na vodě. Na začátku prázdnin organizujeme 
společnou odpočinkovou a relaxační plavbu „Fa-
mily Flotila“, která je vhodná také pro začínající 
kapitány. Vždy je někdo nablízku, kdo pomůže, 
poradí nebo ukáže, jak loď zakotvit, přivázat 
nebo pomůže s drobnou opravou. Taková zku-
šenost dodá méně zkušenému kapitánu cenné 
sebevědomí a jeho posádce klid a pocit bezpečí.  

Kromě programu na moři pořádáme dvě regaty 
na českých vodách, které organizujeme nejen 
jako závod, ale také jako společenské setkání 
lidí se stejným zájmem. Potkáme se s kamarády, 
podělíme se o zážitky a zkušenosti a naplánu-

jeme další plavby. Na Orlické přehradě pořá-
dáme letos již šestnáctý ročník tradičního 
závodu Izolepa Cup 31. července v Marině Orlík. 
Za tento neobvyklý název nemůže žádný spon-
zor, ale klasická stříbrná lepicí páska, která je ne-
zbytnou výbavou na každé lodi, protože se s ní 
dá opravit téměř vše. Dalším naším závodem 
v Čechách je Slapseidon. Letos se pojede 
13. srpna a jak napovídá název, koná se na pře-
hradě Slapy již po jedenácté. 

A na závěr sezony od 17. do 24. září připravu-
jeme v Chorvatsku již 20. ročník Champagne 
Cup, regaty, která je naší vlajkovou lodí 
a která vlastně může za vznik projektu Colins 
Yacht Club.

Jak vypadá ve firmě Colins Yacht zima? Máte 
trochu klidu nabrat síly na další sezonu nebo se 
nezastavíte ani v tomto období?

V zimě, stejně jako po celý zbytek roku zajišťu-
jeme lodě, sedíme u počítače a snažíme se najít 
pro klienty ty nejlepší lodě za nejlepší ceny. 
Mnoho zkušenějších klientů rezervuje lodě více 
dopředu, protože je větší výběr a společnosti, 
které lodě vlastní, mohou poskytnout různé 
druhy slev. Dovolená na lodi je stále oblíbenější 
a mnozí už vědí, že last minute nabídky lodí bý-
vají hodně probrané, zůstanou jen starší, horší 
nebo dražší lodě. Ale hlavně, v zimě pořádáme 
pravidelné plavby „do tepla“. Když je u nás Start regaty v Chorvatsku

Kotvení katamaranů během zimní plavby
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zima, tak prostě vyrazíme do míst, 
kde je teplo. Flotilové plavby jsme ze Stře-
domoří přesunuli do vzdálenějších oblastí, 
jako je Thajsko, Malajsie, Seychely, Karibik 
nebo Kuba, kam se vydáváme od listopadu 
do března na katamaranech. Ne každý zá-
jemce má dost kamarádů, aby naplnil celý 
katamaran. Proto se nám daří spojovat kli-
enty se stejnými zájmy a obsazovat lodě 
díky tomu, že obsadíme jednotlivé kajuty. 

Zimní plavby jsou na deset až čtrnáct dní 
a k tomu pro zájemce přidáváme ještě pár 
dní na poznávání pevniny. Pro naše klienty 
zajišťujeme díky našim zkušenostem a kon-
taktům často i letenky.

Pojďme se ještě vrátit na začátek. Jak jsi se 
vlastně dostala k jachtingu?

Od dětství jsem jezdila na Orlickou pře-
hradu. Díky rodičům jsem mohla využívat 
veškeré vybavení pro vodní sporty a tam 
začal můj pozitivní vztah k vodě, lodím 
a ke všemu, co s tím souvisí. Začala jsem 
s windsurfingem a díky náhodě jsem měla 
příležitost vyzkoušet i plachetnici Finn. 
Stala jsem se členkou v Českém Yacht Klubu 
a za pár let, když se po revoluci otevřely 
hranice, jsem vyplula na moře. Shodou 
okolností jsem se dostala do posádky, která 
plula kolem Evropy. Plavba trvala skoro tři 
měsíce a pokračovala další dva měsíce 
po Středomoří. Moje první půl roku dlouhá 

plavba byla tou nejlepší školou a také díky 
ní jsem u lodí už zůstala. 

Pomáhala jsem kamarádům nebo některým 
firmám při převozu lodí, s pronájmem lodí, 
na lodních výstavách a pak jsem v roce 2002 
začala sama za sebe jako Colins Yacht Club. 
Dříve jsem hodně jezdila jako kapitán, teď už 
si plavby vybírám a víc sedím u počítače. 
Stále jezdím na všechny naše klubové 
plavby a regaty a jako instruktor MD samo-
zřejmě kontroluju naše praktické kurzy jach-
tingu. V současné době mě nejvíc baví jezdit 
jako skipper na katamarany v zimě do tep-
lých krajin. Všechny severní a studené oblasti 
ráda přenechávám konkurenci.

Jak se Colins Yacht poprala s obdobím 
posledních dvou let, které především 
na začátku cestování na delší vzdálenosti 
vyloženě nepřálo?

Jsme malá firma s malou kanceláří a tím 
pádem s malými náklady. Výpadky v cesto-
vání v době covidu nám naštěstí nijak 
zvlášť neublížily. Máme zákazníky, kteří se 
vrací, za což jsme moc rádi. Pro Čechy je 
hlavní jachtařská destinace Chorvatsko, 
kam se naštěstí po oba covidové roky 
mohlo cestovat, vždy jen s částečným 
omezením. Největší problém jsme měli 
hned na začátku covidu, kdy nemohly 
odjet naše posádky na osmi katamaranech 
do Thajska na Amazing Thailand Flotilla 
Sailing s podporou Thajské centrály cestov-
ního ruchu. Teprve až letos, tedy po dvou 
letech jsme mohli konečně v omezeném 
režimu plavbu uskutečnit.

A jaké má Hana Colins a Colins Yacht plány 
do budoucna? Tedy kromě již zmiňovaných 
regat v Čechách a 20. ročníku Champagne 
Cup, o kterých jsme již mluvili?

Chceme stále dělat dobře naši práci, která 
nás baví, tak aby byli naši klienti spokojení 
a nadále se k nám vraceli. Také máme 
v plánu naplout ještě mnoho námořních 
mil. A sobě a všem ostatním jachtařům 
přejeme dobrý vítr nejen při plavbách 
na moři, ale také při plavbě životem.

Děkujeme za rozhovor.

Text Daniel Guryča
Foto Colins Yacht, Hana Kohoutová 
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